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 Protokół nr 20/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 maja 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 
Pan Starosta odczytał porządek posiedzenia Zarządu. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2.        
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 19/2015.    

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą ‘Aktywizacja osób młodych pozostających 
bez pracy w powiecie nowomiejskim (I)”. 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
 
Informacja z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie stanowi załącznik nr 3.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia organizacji roku szkolnego 2015/2016 w Zespole Szkół im. C. K. 
Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł pan A. Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
Pani Wicestarosta omówiła organizację roku szkolnego 2015/2016 w poszczególnych 
szkołach. Poinformowała, że w ZSZ w Kurzętniku na wakatach jest ponad 100 godzin. 
Dodała, że sprawdzono czy godziny w arkuszach są przydzielone zgodnie z kwalifikacjami. 
Pan Korecki poinformował, że wszyscy nauczyciele z Zespołu Szkół Rolniczych są 
zatrudnieni z wyjątkiem jednego nauczyciela, który był do końca lutego w stanie nieczynnym.  
Pani Grzywacz poinformowała, że pan Wodara przesłał informację do sołectw dotyczącą  
kursów kwalifikacyjnych, które będą organizowane w ZSZ w Kurzętniku. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia organizacji roku szkolnego 2015/2016 w Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia organizacji roku szkolnego 2015/2016 Powiatowego Centrum 
Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem prowadzącym 
jest Powiat Nowomiejski. 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
Pani Wicestarosta poinformowała, że arkusz jest podobny do ubiegłorocznego. Dodała, że na 
jednym z poprzednich posiedzeń Zarząd wyraził zgodę na zatrudnienie od września  
psychologa na 0,5 etatu.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pana             
M. Wodary w sprawie nadania szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku imienia Noblistów Polskich. 
 
Pan Korecki poinformował, że na najbliższe posiedzenie Zarządu zostanie przygotowana 
uchwała Rady Powiatu w sprawie nadania imienia szkole.  
 
Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 4. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pan Starosta odczytał i omówił zalecenia po audycie wewnętrznym przeprowadzonym w 
Starostwie Powiatowym. Wśród najważniejszych zaleceń są m.in. : zasilenie Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego, utworzenie samodzielnego stanowiska ds. pozyskiwana środków 
zewnętrznych oraz umiejscowienie w strukturze organizacyjnej Administratora 
Bezpieczeństwa Informacji,  który będzie bezpośrednio podlegał pod Starostę. Ponadto pan 
Starosta dodał, że w wyniku reorganizacji powstanie Wydział Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych, który będzie zajmował się m.in. : inwestycjami, zamówieniami publicznymi, 
gospodarowaniem mieniem powiatu, zarządzaniem i administrowaniem nieruchomościami 
gruntowymi, budynkami i lokalami powiatu oraz sprawami gospodarczymi. 
Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany w strukturze organizacyjnej Starostwa nie 
spowodują zwiększenia funduszu płac, tzn. że zmiany zostaną dokonane w ramach 
posiadanych środków finansowych.  
Pani Sekretarz poinformowała, że dokonano korekty załącznika pod względem literówek oraz 
poprawiono w schemacie struktury organizacyjnej Starostwa Powiatowego nazwę jednego ze 
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stanowisk, podlegających bezpośrednio Staroście tj. powinno być „pełnomocnik ds. 
zarządzania systemem jakości”  a było „pełnomocnik ds. systemu zarządzania jakością”. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,            
A. Stajszczak. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmian w WPF na 2015r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na 2015r. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na  2015r. 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą cegły znajdującej się na nieruchomości w 
miejscowości Czachówki /sprawa była omawiana na posiedzeniu Zarządu w dniu 13 maja/.  
Odczytał protokół z oględzin terenu nieruchomości spisany przez pana Wojciecha 
Umińskiego – inspektora w Wydziale Architektury, Budownictwa i Gospodarki Mieniem, 
który stanowi załącznik nr 5. Z protokołu wynika, iż jest to mieszany gruz ceglany 
pochodzący z rozbiórki konstrukcji murowanych, który nie był w ewidencji księgowej 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. Odzyskane elementy cegieł i bloczków 
gazobetonowych z uwagi na niepełne wymiary, nieregularne krawędzie oraz skrzywienia nie 
stanowią pełnowartościowego materiału budowlanego zgodnie z ustawą o wyrobach 
budowlanych i nie mogą być wprowadzone ponownie do obrotu. Zarządca obiektu tj. ZSR nie 
przekazał gruzu właścicielowi nieruchomości. W związku z powyższym pan Umiński 
zaproponował przekazanie gruzu zainteresowanemu nabywcy w zamian za uporządkowanie 
terenu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Umińskiego. 
Pan Starosta poinformował, że wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze stanowiące załącznik nr 6, 
dotyczące nieważności uchwały Nr VI/62/2015 Rady Powiatu z dnia 26 marca 2015r. w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/316/2013 roku Rady Powiatu z dnia 29 maja 2013r w 
sprawie przyjęcia Programu Wspierania Edukacji oraz Wyrównywania Szans Edukacyjnych 
Dzieci i Młodzieży w Powiecie Nowomiejskim w części dotyczącej § 1 w zakresie 
stwierdzenia: „dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski” oraz 
nieważności uchwały Nr VI/63/2015 Rady Powiatu z dnia 26 marca 2015r. w sprawie 
ustalenia szczegółowych warunków i zasad udzielania pomocy materialnej na zwiększenie 
szans edukacyjnych uczniów z terenu Powiatu Nowomiejskiego poprzez poprawę dostępu do 
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kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Nowomiejski również w zakresie stwierdzenia: „dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Nowomiejski”. 
Pani Grzywacz zapytała, czy podobne uchwały funkcjonują w województwie warmińsko-
mazurskim. 
Pan Starosta  odpowiedział, że z wiedzy jaka posiada wynika, iż w województwie nie 
funkcjonują uchwały podobnej treści. Przytoczył fragment treści rozstrzygnięcia nadzorczego 
do uchwały Nr VI/62/2015 Rady Powiatu z dnia 26 marca 2015r. :”Program Wspierania 
Edukacji oraz Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży winien zatem dotyczyć 
wszystkich uczniów szkół ponadgimnazjalnych – mieszkańców Powiatu Nowomiejskiego. 
Wykluczenie z tej możliwości uczniów mieszkających na terenie Powiatu Nowomiejskiego, lecz 
uczęszczających do innych szkół ponadgimnazjalnych niż szkoły prowadzone przez Powiat 
Nowomiejski, nie znajduje uzasadnienia i narusza art. 32 Konstytucji RP, w myśl którego 
wszyscy są równi wobec prawa i mają prawo do równego traktowania przez władzę 
publiczną. Podobne stanowisko przedstawił Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku w 
uzasadnieniu do wyroku z dnia 18 grudnia 2014r. …”. 
Pani Wicestarosta poinformowała, że uchwała o podobnej treści jak uchwały Rady Powiatu    
z 26 marca 2015r. obowiązywała dla uczniów Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach, 
którzy byli przeniesieni do Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Dodała, że wojewoda 
stwierdza nieważność uchwał tylko w części dotyczącej stwierdzenia: „dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Nowomiejski” więc uchwały nadal obowiązują. Stwierdziła, że 
należy zastanowić się gdzie będą składały wnioski osoby, które nie będą kształciły się w 
naszych szkołach a którym będzie przysługiwało stypendium.  
Pan Starosta stwierdził, że albo uchwały będą nadal funkcjonowały w takiej formie jak są 
teraz albo będą zmodyfikowane, ponieważ powiatu nie stać na tak duże dopłaty stypendialne. 
Dodał, że należy również rozważyć uchylenie powyższych uchwał.  
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Starosty.  
Pan Starosta poinformował, że 26 maja odbędzie się Komisja Oświaty, na której powyższa 
kwestia powinna być omówiona.  
 
 
                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                              Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                               


